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В работе указаны недостатки нормативного обеспечения исследуемого института, ана-

лизируется регулирование федеративных отношений в Российской Федерации уровнем под-

законных актов, проиллюстрированы отдельные аспекты выхолощенности нормативного 

регулирования в региональном законодательстве на примере ЮФО, оказывающие влияние на 

эффективное регулирование процессов управления на местах, акцентируется внимание на не-

соответствии должного правового обеспечения исследуемого института влиянию реализации 

национальных проектов, в том числе цифровой экономики, даются предложения по улучше-

нию действующего законодательства.
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The paper indicates the shortcomings of the regulatory support of the studied institute, analyzes the 

regulation of federal relations in the Russian Federation by the level of by-laws, some aspects of regulatory 

degradation in regional legislation are illustrated by the example of the Southern Federal District, which affect 

the effective regulation of local management processes, the attention is focused on the mismatch between the 

proper legal support of the institute under study on the impact of the implementation of national projects, 

including the digital economy, suggestions are made for improving existing legislation.
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